

## Covid-19 Endorsement

To be attached to and forming part of Individual Travel Insurance Policy Certificate no. “[Your Cert No.]”

Capitalized words or expressions used in this Endorsement but not otherwise defined shall bear such meanings as defined in the Policy.

This Endorsement will attach to and form part of this Policy and is subject to all terms and conditions of this Policy except as they are specifically modified by this Endorsement. To the extent that any term or condition in this Policy may be inconsistent with this Endorsement, the terms of this Endorsement shall prevail.

This policy will not provide any cover on loss(es) or claim(s) directly or indirectly due to or arising from COVID-19 unless the following criteria are fulfilled before the commencement date of the Period of Insurance.

1. the age of the Insured Person(s) must below 70 and is Fully Vaccinated\*; or
2. Unvaccinated children age below 12 must travel with Fully Vaccinated\* parents

"Fully Vaccinated" shall mean:

The insured person(s) has fulfilled the vaccination requirement unless they are exempted according to the "Vaccine Pass" as announced by The Government of the Hong Kong Special Administrative Region.

For more details of the "Vaccine Pass", please refer to:

<https://www.coronavirus.gov.hk/eng/vaccine-pass.html>

All other terms, conditions and exclusions of the Policy remains unchanged, are applicable to this Endorsement and binding. For avoidance of doubt, this Endorsement shall replace any previously issued endorsements (if any) with respect to the subject matter hereof.

For avoidance of doubt, should this Endorsement be executed in another language, the English version shall prevail, and the other version is agreed as a translation. In the event of conflict, the English version shall always prevail.



## COVID-19 冠狀病毒病之附件

除另行釋義外，本附件內的詞彙需以本保單之定義部分所載涵意詮釋。

本附件將附於本旅遊保險單並構成本保單之一部分。除非於本附件內特別提及，否則本保單之條款及條件仍適用於本附件。如本保單內有任何條款及條件與本附件有抵觸，則以本附件之條款為準。

除非投保人於承保期之開始日前符合以下條件，否則本保單將不會因 COVID-19 冠狀病毒病直接或間接造成的損失或索賠提供任何保障。

1. 受保人之年齡必須為 70 歲以下並已完全接種\*新冠疫苗; 或
2. 12 歲以下並未接種新冠疫苗之兒童必須由已完全接種\*新冠疫苗之父母陪同旅遊

"已完全接種"指

受保人已符合由香港特別行政區政府公布之「疫苗通行證」計畫的疫苗接種要求，除非獲得豁免。

有關「疫苗通行證」之相關資料，請參閱以下網址：

<https://www.coronavirus.gov.hk/chi/vaccine-pass.html>

本保單之其他條款和條件，以及不保項目維持不變並適用於本附件。為免存疑，就本附件所述之事項，本附件將取代其他之前已發出之附件(如有)。

中文版本只供參考，如有差異，一切以英文版本為準。

